
Koszalin, 20 stycznia 2021 r. 

Jakub Kowalik 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalin 

ZAPYTANIE 

Proszę o odpowiedź na poniższe pytania dotyczące remontów dróg i chodników 
w Koszalinie. 

1. Jakie środki finansowe były przeznaczane na remont chodników w roku 2016, 
2017,2018,2019 oraz 2020? 

2. Jakie środki finansowe są przeznaczone na remont chodników w roku 2021. 
3. Które chodniki są przeznaczone do remontu w 2021 roku? 
4. Jakie środki finansowe były przeznaczane na łatanie / usuwanie ubytków w drogach 

w roku 2016, 2017,2018,2019 oraz 2020? 
5. Jakie środki finansowe są przeznaczone na łatanie / usuwanie ubytków w drogach 

w roku 2021. 
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